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PROCES-VERBAL

Incheiat astazi 3 martie. 2022 in sedinta ordinaraaConsiliului local Bucu pe luna în curs.(aprezenta
sedinta, convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu nr.70 / 24 februarie 2022 pârticipa toti
consilierii locali, cu exceptia domnului Dimache lonut-Jenel, care a anuntat din timp absenta, avandde sustinut
un examen.De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept primarul comunei Bucu domnul Drăgusin lonsi
secretarul general al acesteia, domnul Raceanu Alexandru.

Sedintase desfasoara Ia sediul Consiliului local al comunei Bucu din Calea Bucuresti nr.101, județul Ialomita,
sala de sedinte, incepand cu orele 16,30, find luate masurile generale privind prevenirea infectarii cu virusul
Covid 19, intrucat se mentin masurile de precautie dat fiind starea de alerta prelungita în care he aflam si

evolutia tulpini de coronavirus.
Sedinta este prezidata de catre domnul consilier local Oprea Cornel, ales in functia depresedinte de sedinta

prin HCL nr.5/31.01.2022. Acesta arata ca cei din sala cunosc proiectul ordinii dezi din convocator sil supune la
votAcesta este urmatorul:

“adoptarea Hotararii privind numirea reprezentantului Consiliului local Bucu pentru Comisia de evaluare a
probeide interviu din cadrul Concursului pentru ocuparea functiei de director la Scoala gimnaziala “Sfantul
Ierarh Nicolae”-Bucu
“adoptarea Hotararii privind aprobarea tarifelor de salubrizare percepute pe raza teritorială a Judeţului Ialomiţa
decătre operatorul "S.C. A.D.l. ECOO 2009 S.R.L.”
adoptarea Hotararii privind reglementarea activităţii de gestionarea deșeurilor lanivelul judeţului Ialomiţa
“adoptarea Hotararii privind acordarea unui mandat special reprezentantului legal al Comunei Bucu să voteze în
AGAADI ECOO 2009 Regulamentul serviciului public de salubrizare și Caietulde sarcini pentru activitatea de
colectare separată si transport separate al deseurilor menajere și al deșeurilor similar [în unităţile
administrative teritoriale membre ale Asociaţiei de Dezvoltare intercomunitară „ECOO 2009”, Judeţul Ialomiţa
-adoptarea Hotararii privind modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare intercomunitară ADI ECOO 2009
-adoptarea Hotararii privind organizarea pasunatului pe pasunea proprietate privata a comunei Bucusimasuri
specifice pentru anul 2022
-adoptarea Hotararii privind respingerea uneicereri de scutire de impozit ;

Domnul presedinte intreaba pe domnul secretar general daca au mai intervenit noi proiecte! de hotarare
suplimentare, raspunsul fiind negativ.Astfel,se supune la votsi cu unanimitate este aprobata ordinea de zi a
prezentei sedinte, comunicand plenului ca doreste ca luarile la cuvant sa fie succinte.

In continuare se supune aprobarii procesul verbal al sedintei ordinare precedente, din data de 10:02.2022,care
se aprobacu unanimitate:

e trece la primul punctdin ordinea dezi, domnul presedinte acordand cuvantul domnului primaț pentru a da
citire referatului de aprobare.Tot domnul primar arata in continuare ca in sesiunea din toamna trecuta niciun
candidatnu a obtinut numarul de puncte necesar promovarii concursului pentru ocuparea functiei ție director la

Scoala gimnaziala cu clasele 1-8 Sfantul Ierarh Nicolae.Se procedeaza la formularea de propuneri si ulterior la
ulterior votul secret, fiind numitca reprezentant al consiliului local in Comisia de interviu domnul consilier Oprea
Cornel, cu supleantul Cretu Adrian, consilier local si dansul, ambele persoane indeplinind cerintele de pregatire
solicitate de Inspectoratul scolar Ialomita.Se supune la vot si cu unanimitate se aproba Hotarareaprivind
numirea reprezentantului Consiliului local Bucupentru Comisia de evaluare a probei de interviu din cadrul
Concursului pentru ocuparea functieide director la Scoala gimnaziala “Sfantul Ierarh Nicolae”-Bucu.
Urmatorul proiectde hotarare este celprivind aprobarea tarifelor de salubrizare percepute pe rază teritorială a
judetului Ialomita de către oberatorul "S.C. A.D.I. ECOO 2009 S.R.L”.Astfel. este acordat cuvantul domnului



otarari,dupa cum sunt specificate în ordinea de zi.Referitor la acest proiect domnul consilier loțal Dragomir
Stelica arata ca tarifele tot cresc, cetetenii neavand decat obligatia sa plateasca.Totusi,arata doninul secretar
general, poate ca cea mai buna realizare

in
ADI ECOO 2009 este stabilirea aceluiasi tarif in toate localitatile,

evitand astfel comparati.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe arata ca preturile nu sunt Mici cum se
astepta, dupa aprecierea dansului trebuind a se apela Ia o firma privata, unde sunt multe localitați urmand sa
apara problemele:Declara ca va vota negativ tot acest pachet de hotarari.Domnul primar ia cuvantul aratand ca
trebuie sa fim afiliati cu celelalte localitati,domnul secretar general continuand, aratand ca ADI. Salubris Group
2010 nu mai exista deja, iar noua structura va deveni in totalitate operationala dupa validarea În instanta a
fuziunilor,respectiv a i noii asocialti.Se supune la vot si cu majoritate se adopta Hotararea privind aprobarea
tarifelorde salubrizare percepute pe raza teritorială a Judeţului Ialomița de către operatorul “S.C. A.D.. ECOO

2008 S.R,L.”.Domnul secretar general arata canici ofertele firmelor private nu maipot i cele de anul trecut acest
aspect fiind imposibil datorita cresterii dinamice a preturilor la combustibil in primul rand, dar si a celorlalte
elemente de cost pecare se fundamenteaza pretul
Urmatorul proiect de hotarare este cel privind reglementarea activităţii de gestionare a deșeurilor la nivelul

judeţului Ialomiţa „careeste prezentat de domnul primar, domnul secretar general facand cunoscut ca pe site-ul
localitatii s-au publicat toate detalile.Documentia este foarte vasta.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe
arata ca daca am fi facutcontractcuofirma privata documentatia nu arfi fost asa de mare.Tot

zi
considera

ca aasocierea ADI-ECOO-2009 este un colos cu picioarele de lut.Nu mai sunt discutii, se supune la voţ si hotararea
privind reglementarea activitatii de gestionarea deseurilor la nivelul judetului Ialomita seadopta cu vot majoritar,
1uandu-se actde votul contra al domnului Gheorehe Gheorghe.
Un alt proiect de hotarare din pachetul celor pe tema salubrizarii este cel al Hotararii privind acordarea unui
mandat special reprezentantului legal al Comunei Bucu să voteze în AGA ADI ECOO 2009 Regulamentul

serviciului public de salubrizare și Caietul de sarci tatea de colectare separată si transport
separate al deseurilor menajere și al deșeurilor similar în unităţile administrative teritoriale membre ale
Asociaţiei de Dezvoltare intercomunitară „ECOO 2009, Judeţul Ialomiţa.Privind acest proiect de hotararese
dau citire materialelor intocmite,cei prezenti neavand obiectii sau intrebari.Se supune la votsi cu majoritate (vot
contra al domnului consilier local Gheorghe Gheorghe) se adopta hotararea susmentionata.Ultimul proiect de
hotarare inclus in ordinea de zi pe tema salubrizarii este cel privind modificarea Statutului Asociaţiei de
Dezvoltare intercomunitară ADI ECOO 2009.Legat de acest proiect se dau citire materialelor intocmite, domnul
consilier local Gheorghe Gheorghe considerand ca aceasta modificare in Statut se datoreaza situatiei orasului
Amara,care nu a intrat in noul ADI.Domnul secretar general considera si dansul ca asa este, neluandu-se in calcul
de la inceputul formarii documentatiei ca pot intervenii situatii de acest gen saunici mai sunt
discutii, domnul presedinte Oprea Cornel supuanand proiectulde hotarare aprobarii plenului.Cu exteptia votului
negativ al domnul Gheorghe Gheorghe, ceilalti consilieri voteaza pentru, fiind. adoptata astfelcu majoritate de
voturi Hotarareaprivind modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare intercomunitară ADI ECOQ 2009.
Urmatorul proiectde hotararedin ordinea dezi este celal Hotararii privind respingerea unei cereri descutire

de impozit.se dau citire materialelor prin carese fundamenteaza Hotararea, solicitarea neavand fundament
legal.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreaba de ce la alte categorii-handicap-consiliul nu aproba
scutirile. Domnul secretar general arata ca unele scutiri. de impozite se fac prin efectul legii, deci direct, iar altele
în urma aprobarilor din consiliu, daca prevederile legale stabilesc acest aspect, care poate opta pențru acordarea
scutirii sau impotriva,in raport cu elementele de fapt si impunerile bugetare.Domnul consilier loțal Gheorghe
Gheorghe mai intreaba de ce s-a mers direct pe varianta respingerii.Domnul secretar generalarata ca nu exista
alta varianta,solicitarea neavand temei legal.Se supune Ia votsi cu votul celorprezenti se adopta Hotararea
privind respingerea unei cereri de scutire de impozit.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe spune ca
petentul are un fiu juristsi ca o sa atace hotarare.Domnul secretar general arata ca are tot dreptul.De asemenea
domnul consilier local Gheorghe Gheorghe arata catrebuia sa se ia hotararea prin vot secret.Dorhniul secretar
general arata ca hotarareanu este cu privire la o persoana. ci este cu privire la impozitesi taxe, aceste hotarari
avand caracter public, neputanda selua astfel dehotarari cu acoperirea votului secret.
Ultimul proiect de hotarare din ordinea dezi este cel privind organizarea pasunatului pepasunea proprietate

privata a comunei Bucu si masuri specifice pentru anul 2022.Referitor la acest proiect de hotarare se da citire
referatului de aprobare, ulterior domnul presedinte oprea Cornel solicitand domnului secretar general sa faca
unele precizari cu privirea la proiectul de hotarare supus aprobarii.
Domnul secretar general arata ca hotararea de fata respecta in general liniile din hotararile apțobateîn anii
precedenti S-a constatat inanul trecut ca numarul posesorilor individuali cu putinesau un animal este in scadere,
constatandu-se ca aspect benefic simplificarea legislatiei specifice.In acest an va trebui sa mafim termenul
contractual,la cerere, pana la limita maxima de 10 ani „acesta fiind motivul pentru care avem anexa la
hatarare Pimnwil rnncilier ral Ghenrohe Gihenrohe arata ra nretiil inchirierii ar fi nutut fi mai mate. datinatar



mari din judet.Domnul viceprimar Bucur Teodoru face cunoscut ca in urma diferitelorcont
felicitari privind starea pasuni.

le am primit

Domnul secretar general arata ca pasunatul nu se face oricum ci respectand capacitateade pasunat, stabilita
ptin lege pentru protejarea si eficientizarea la maximum a productiei de masa verde.La Bucu s-a stai

1 unitate vita marelUVMI sa se acorde 1,00 ha „fiind obligatoriu ca animalele sa fie inscris

exploatatiilor(RNE).

lit ca pentru
registrul nationalal

Domnul presedinte Oprea Cornel intreaba dacamai sunt problemede discutat, si, nefiind cereri de luare de

cuvant, declara sedinta inchisa.
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal,in trei exemplare, dintre careunul. careVa fi afisatsi

publicat pe site-ulwww. primariabucu „ro, sectiunea Monitorul oficial local.

PRESEDINTE SECRETAR GENERAL

Alexandru BACEANU


